
RADAMMJSKA
W KOIBUSZOWEJ

Protokr6l Nr 48/23

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej VIII kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej,
odbytego w dniu 22 listopada2023 roku o god2.13.00.

Posiedzenie rozpoczgto w budynku Szkoty Podstawoweiw Zarqbkach.

Posiedzenie otworzyl i prowadzil Przewodmczqcy Komisji P. Bronislaw Wiktor.
W posiedzeniu udzial wzigli wszyscy czlonkowie Komisji oraz zaproszeni goScie, co

potwierdza zalqczona do protokolu lista obecnoSci. Porz4dek posiedzenia przedstawia sig

nastgpuj4co:

l. Przyjgcie porz4dku obrad.

2. Kontrola funkcjonowania Szkoly Podstawowej w Zargbkach.

3. Zapoznanie sig z projektem budzetu gminy Kolbuszowana2024 rok (budynek Urzgdu

Miejskiego w Kolbuszowej, sala nr l).
4. Sprawy r62ne.

Ad1

PorzEdek posiedzenia Komisji zostal przyjgty jednogloSnie za- 5, przeciw- 0, wstrzymujqcych
sig- 0.

Ad2

Dyrektor Szkoty Podstawowej w Zargbkach P. Marek Wesolowski poinformowal, 2e do

tutejszej plac6wki ucz1szcza obecnie 31 uczni6w do klas I-VIII, natomiast do przedszkola 15

dzieci. Z miejscowoSci Zargbki do innych plac6wek szkolnych na terenie gminy uczgszcza3S

uczni6w. W szkole funkcjonuje Swietlica szkolna, kt6ra jest otwarta w godz. 7:00-16:00.

Dyrektor vlyrazil swoje ubolewanie faktem, ze do szkoly uczEszczamalaliczba uczni6w, gro

dzieci i mlodzieZy z Zargbek jest dowozonych do szk6l w Kolbuszowej. Zgodnie

z obowiqzuj4cymi przepisami, to rodzice decyduj4 do jakiej szkoly bgdzie chodzii jego

dziecko, nie ma rejonizacji w tym zakresie. Dyrektor poinformowal, ze palc6wka jest w pelni

wyposazona w pracowtie komputerowe, tablice interaktywne i wszelkie sprzgty niezbgdne do

nauki. Budynek szkolny jest wyremontowany, docieplony i posiada ogrzewanie gazowe.

Dyrektor stwierdzil, 2e jedynym problemem jest mala liczba uczni6w w szkole. Dyrektor
potwierdzil, 2e przedszkole 9-godzinne funkcjonuj4ce w szkole jest potrzebne oraz

zawnioskowal o wykonanie wymiany podlogi w oddziale przedszkolnym budynku szkolnego.

Komisja poza konczeniu wizy.tacji szkoly w Zargbkach, udala sig do Urzgdu Miejskiego

w Kolbuszowej celem kontynuacji posiedzenia.

Ad3

Skarbnik Kolbuszowej P. Jacek Mroczek przedstawil czlonkom Komisji projekt budZetu gminy

Kolbuszowana2024 rok.

Ad4

pytari. Posiedzenie zakohczono o godz. 14:30.

Przewodni czqcy Komisj i : Bronislaw Wiktor

hrI'

W punkcie sprawy r62ne Komisja nie wniosla

Na tym protok6l zakohczono.

Protok6l sporz1dzila: Justyna Mucha
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